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Witam wszystkich uczniów Dafa biorących udział w Konferencji Fa: 

 

Większość ze współczesnych ludzi tego świata to istoty z wysokich poziomów, które 

reinkarnowały tu w oczekiwaniu na Fa, w oczekiwaniu na ocalenie przez Stwórcę, który na 

nowo zrekonstruuje Ciało Niebiańskie. Zatem to, co uczniowie Dafa niosą na barkach, to 

misja ocalenia tych ludzi. 

Aby móc dobrze wykonać tę ważną historyczną misję, uczniowie Dafa muszą dobrze 

studiować Fa, gdyż tylko z Fa w sercu można radzić sobie dobrze, przez to prawdziwa i 

solidna kultywacja jest tym, co jest niezbędne. 

Konferencja Dafa jest po to, aby wzajemnie się wznosić, wzajemnie się od siebie 

uczyć i osiągnąć cel wzniesienia się. I z tego powodu życzę waszej Konferencji Fa 

całkowitego sukcesu! 
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